
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 192 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 20. december 2006 
 

Spørgsmål 192: 
"Vil ministeren give udvalget en status for implementeringen af Hjertepla-

nen, og herunder specifikt oplyse i hvilket omfang og hvordan de enkelte 

sygehuse har fulgt op på den del af vejledningen, som omhandler rehabili-

tering. I det omfang, der er sygehuse, der ikke har fulgt op herpå, bedes det 

oplyst hvilke sygehuse det drejer sig om, og hvilke initiativer ministeren 

agter at tage for at sikre disse sygehuses korrekte opfølgning." 

 

Svar: 
Til brug for besvarelsen af spørgsmålet har jeg bedt Sundhedsstyrelsen om 

en udtalelse. 

 

Når udtalelsen foreligger, vil jeg vende tilbage i sagen. 
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